
SOSIAALIPALVELUIDEN OPAS



PALVELUT ERI PAIKOISSA

TYÖLLISYYSPALVELUT
HYVINVOINTIALUEET



KENELLE?

KAIKKI SUOMESSA
VAKITUISESTI ASUVAT

TYÖTTÖMÄT

HYVINVOINTIALUEEN
ASUKKAAT



KELAN RAHAT
TULEVAT VEROISTA 

KELA SAA SUOMEN
VALTIOLTA
VERORAHOJA

VERORAHOISTA
KELA MAKSAA
ERILAISIA TUKIA

KUVAT: PAPUNETIN KUVAPANKKI, PAPUNET.NET, KUVAKO-HANKE, SERGIO PALAO / ARASAAC



OPINTOTUKIKUNTOUTUSRAHA ASUMISTUKI

KELA MYÖNTÄÄ ERILAISIA TUKIA
ESIMERKIKSI:



PERUSTOIMEENTULOTUKI

TARKOITETTU ARJEN TARPEISIIN

HAETAAN VASTA MUIDEN TUKIEN
JÄLKEEN

HAKEMUS TEHDÄÄN KERRAN
KUUKAUDESSA

MAKSETTAVA MÄÄRÄ VAIHTELEE
TARPEEN MUKAAN



OMAKELAPUHELINPALVELU TOIMISTO

ASIOINTI



TYÖ

TYÖLLISYYSPALVELUT

KOULUTUS



TYÖNHAKUVELVOLLISUUSILMOTTAUDU TYÖTTÖMÄKSI TYÖLLISYYSSUUNNITELMA

TEHTÄVÄ



SÄHKÖINEN ASIOINTIPUHELINPALVELU TOIMISTO

ASIOINTI



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT
HYVINVOINTIALUE



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT

HYVINVOINTIALUE JA
TOIMEENTULOTUKI

TARVITSET ENSIN KELASTA
PERUSTOIMEENTULOTUEN

PÄÄTÖKSEN

TÄYDENTÄVÄ
TOIMEENTULOTUKI

EHKÄISEVÄ
TOIMEENTULOTUKI

YLLÄTTÄVÄ
TALOUDELLINEN TARVE

LISÄTUKI
ERITYISTARPEESEEN



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT

TERVEYSPALVELUT 
ESIMERKIKSI

TERVEYSNEUVONTA
HAMMASHOITO

NEUVOLAT

SOSIAALIPALVELUITA ESIMERKIKSI:

LAPSET, NUORET JA PERHEET               
MIELENTERVEYS- JA PÄIHDEPALVELUT
TYÖIKÄISTEN PALVELUT                         

HYVINVOINTIALUE JA MUUT
PALVELUT



SÄHKÖINEN ASIOINTIPUHELINPALVELU TOIMISTO

ASIOINTI



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT

MISTÄ APUA?

HELLO ESPOO -INFO

VANTAAN MONIKIELINEN
NEUVONTA

ESIMERKIKSI:

KELA                             

   VERO                               

TYÖLLISYYSPALVELUT

DIGI- JA
VÄESTÖTIETOVIRASTO

(DVV)

HELSINKI
15-29-VUOTIAAT

HELSINKI-INFO OODISSA TAI
STOASSA



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT

INTERNETISSÄ

WWW.INFOFINLAND.FI
TIETOA SUOMESTA JA

PALVELUISTA ERI KIELILLÄ

WWW.MONIKANAISET.FI
KOTOUTUMISKESKUS MONIKA, TIETOA

SUOMESTA JA PALVELUISTA ERI KIELILLÄ
NAISILLE

YOUTUBE VIDEOSARJOJA SUOMALAISESTA
YHTEISKUNNASTA ERI KIELILLÄ:

KOTONASUOMESSA                            
TAKUUSÄÄTIÖ - ASUMINEN JA RAHA



OPINTOTUKIPERUSTOIMEENTULOTUKI ASUMISTUKI

TYÖLLISYYSPALVELUT

OMAT MUISTIINPANOT




